

Career Fair

Open House October 17, 2018

As part of the annual English Montreal School Board Career Fair this year, we are pleased to announce that in addition to the traditional daytime sessions open to Secondary V students we will also hold an open house for parents and students from all grade levels.

Free Admission

Visit information kiosks staffed by academic experts from English vocational centres, CEGEPS, private specialty colleges and universities. It is never too early to look into post-secondary options.

For more information call **(514) 483-7200 ext. 7245** or log on to **www.emsb.qc.ca**.



Commission scolaire English-Montréal
English Montreal School Board

St. Pius X Career Centre in Ahuntsic
9955 Papineau | 6 p.m. to 8 p.m.

Foire de carrières

Portes ouvertes 17 octobre 2018

Dans le cadre de la Foire de carrières annuelle de la Commission scolaire English-Montréal, nous avons le plaisir d'annoncer qu'en sus des sessions traditionnelles d'ouverture pour les élèves du Secondaire V, nous offrirons aussi une journée Portes ouvertes pour les parents et les élèves de tous les niveaux.

Admission gratuite

Visitez les kiosques d'information des experts académiques des centres de formation professionnelle anglophone, des CÉGEPS, collèges privés et universités. Il n'est jamais trop tôt pour examiner les options du post-secondaire. Pour plus de renseignements, appelez au **(514) 483-7200, poste 7245** ou consultez le site **www.emsb.qc.ca**.



Commission scolaire English-Montréal

English Montreal School Board

Centre d'adultes St. Pius X Ahuntsic

9955 Papineau | 18 h à 20 h